
Prednostu Okresného úradu v Bánovciach nad 
Bebravou, Dáriusa Saba, v decembri minulého 

roka nahradila prednostka Mgr. Jozefína Novotná. 
V rozhovore s ňou sa okrem iného dozviete aj to, že 
jednou z jej hlavných priorít bude najmä zvýšenie 
platových tried v odboroch, kde sú naozaj nízke. 
Ďalšou výzvou bude, v súvislosti s generačnou obmenou zamestnancov, nájsť mladých 
a šikovných ľudí, ktorí budú mať záujem pracovať v štátnej správe.

regionálne noviny občanov mesta a okresu Bánovce nad Bebravou

  Ročník XIX. 4. marec 2024 Číslo 5 Nepredajné

7. MARCA od 19.00 h
FK Kasandra pri MsKS: 
Mama Cruz
Ži:va, Námestie Ľ. Štúra
10. MARCA o 18.00 h
Veselé paničky Windsorské, 
divadelné predstavenie
MsKS, sídlisko Sever, BN
13. MARCA od 16.00 h
Beseda s autorom 
Ľubomírom Pajtinkom
Mestská knižnica Ľ. Štúra

PODUJATIA:

Dovoľte mi pri príležitosti Medzi-
národného dňa žien vyjadriť svoj 
úprimný obdiv a úctu vám, všetkým 
ženám v našom meste. Tento deň nám 
pripomína vašu dôležitosť a význam 
vašej prítomnosti, práce a  prínosu 
nielen tu u nás, ale aj vo svete. Ženy 
sú základom každej rodiny, ako aj ce-
lej našej spoločnosti. Ich odhodlanie, 
múdrosť a sebavedomie nás inšpirujú 
každý deň. Je našou povinnosťou uc-
tiť si ich prácu, bojovať za ich práva 

a podporovať ich v snahách do-
siahnuť svoje ciele a sny. Na MDŽ 

slávime všetky ženy - od matiek a dcér, 
cez sestry, manželky a priateľky, až po 
výnimočné vedkyne, umelecké duše 
či pracovné kolegyne. Ich prítomnosť 
a úsilie robia našu mestskú komunitu 
pestrejšou, silnejšou a harmonickej-
šou. Dovoľme si uznať a osláviť všetky 
úspechy a prínosy žien našej spoloč-
nosti. Nezabúdajme na ich hrdinstvo, 
obetavosť a nesmierny vplyv na naše 
každodenné životy. Nech je tento deň 
príležitosťou prejavu vďaky, rešpek-

tu a lásky voči všetkým ženám, ktoré 
nás obklopujú. Ďakujem vám milé 
naše ženy nielen v mene mojom, ale, 
verím, aj v mene všetkých mužov za 
všetko, čo robíte pre rodiny a svojich 
blízkych, ako aj pre celú našu spoloč-
nosť. Chcem vyjadriť slová úcty voči 
vám všetkým ženám nielen dnes, ale 
aj každý deň v roku. Spoločne buduj-
me mesto a spoločnosť, kde sa každá 
žena bude cítiť docenená, povzbude-
ná, ale hlavne milovaná. 

 S úctou Róbert Gašparík, 
 primátor mesta

Vážené dámy, 

drahé ženy, 

milé Bánovčanky!

8.8. marec -  marec - MDŽMDŽ

Rozhovor s novou prednostkou 
Okresného úradu v Bánovciach nad Bebravou

 Môžete na úvod pre-
zradiť čitateľom niečo zo 
súkromia (ste rodáčka 
z  Bánoviec?), ako aj pre-
došlé pracovné skúsenosti.

Pochádzam z  Topoľ-
čian, ale od roku 2007 som 
sem začala často pracov-
ne jazdiť a neskôr, v roku 
2013 som už v Bánovciach 

nad Bebravou, konkrétne 
v Horných Ozorovciach, 
zostala, resp. usadila som 
sa tu. Absolvovala som 
Právnickú fakultu na 

Univerzite Mateja Bela 
v Banskej Bystrici. Dlhší 
čas po kúpe kaštieľa Ott-
lýk a  jeho rekonštrukcii, 
pokračovanie na 2. strane
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dokončenie z 1. strany

Rozhovor s novou prednostkou okresného úradu

spolu s prácou a starostli-
vosťou o kaštieľ a prevádz-
ku reštaurácie v nej, som si 
následne založila aj rodinu. 
Manžel je z Bánoviec a spo-
ločne máme 3-ročnú dcéru, 
ktorá nám dostatočne spes-
truje každodenný život.
 Prečo ste sa rozhodli 
prijať miesto prednostky 
O k r e s n é h o  ú r a d u 
v  Bánovciach, a  ktoré 
vaše predošlé pracovné 
skúsenosti môžete uplatniť 
na tejto pozícii?

Už dlhší čas som poci-
ťovala chuť a  hlavne takú 
túžbu po novej pracovnej 
zmene, už som bola „mier-
ne unavená“ tou istou prá-
cou každý deň, starosťami, 
ktoré práca v gastronómii 
priniesla za posledné roky 
plné pandémie, neisto-
ty a  nevôle ľudí pracovať 
v  tomto sektore. Musím 
uznať, že rozhodnutie uro-
biť tento krok a uchádzať sa 
o  túto funkciu a vôbec ísť 
pracovať do štátnej správy, 
bolo pre mňa veľmi pozi-
tívne. S mojimi skúsenos-
ťami bol nástup do funkcie 
prednostky trochu „ťažší“. 
Šla som do prostredia, ktoré 
bolo pre mňa nové a všetko 
sa učím, ale svoje organi-
začné a manažérske schop-
nosti využívam v  plnom 
prúde a veľmi mi pomohlo 
to, že som v podstate vždy 
pracovala s  ľuďmi a využí-
vam tieto schopnosti aj ako 
prednostka OÚ.

 V úrade ste od decembra 
minulého roka, v  akom 
stave ste ho prevzali, a ako 
hodnotíte efektívnosť 
procesov jednotlivých 
odborov?

Do úradu som nastúpila 
presne 16. decembra 2023 
a prišla som v čase, keď bolo 
v  podstate všetko uzatvo-
rené a už sa len riešili veci, 
ktoré boli nevyhnutné. Po 
novom roku mám možnosť 
venovať sa jednotlivým od-
borom a sledovať ich prácu, 

a  taktiež musím konštato-
vať, že práca im naozaj ide. 
Sú to ľudia erudovaní a so 
skúsenosťami a  snažia sa 
veci riešiť promptne, dô-
sledne a v rámci lehôt. Ale, 
samozrejme, vždy sa môže-
me a chceme zlepšovať.
 Prioritou súčasného 
ministra vnútra je zlepšiť 
ohodnotenie zamestnancov 
v  klientských centrách, 
rovnako, ako zabezpečiť 
jednotné a  štandardizo-
vané technicko-materiálne 
vybavenie. Plánujete aj vy 
realizovať nejaké zmeny 
v  tomto smere na bánov-
skom okresnom úrade?

My môžeme robiť len toľ-
ko, koľko nám ministerstvo 
vnútra dovolí. Ale s naším 
novým ministrom všetci 

dúfame, že zmeny, ktoré 
nastanú, budú len pozitívne 
a prinesú pre zamestnancov 
novú motiváciu a chuť pra-
covať v štátnej správe. Ve-
rím, že ľudia, ktorí sú tam 
už dlhší čas a vnímajú vývoj 
tohto sektora, dostanú za 
odmenu nárast platov, prí-
padne, čo by som ja veľmi 
uvítala, keby sme my ako 
prednostovia mali možnosť 
naozaj nejakého motivač-
ného ohodnotenia pre tých 
ľudí, ktorí pracujú a  robia 

veci dobre, pre prospech 
klientov a  veľakrát aj nad 
rámec svojho pracovného 
času. Lebo ja, ako „pred-
nostka“ by som ich rada 
motivovala, ale nemám 
k tomu žiadny nástroj.
 Máte v  novej funkcii 
a v chode úradu nové vízie, 
priority?

Určite, že mám nové vý-
zvy aj priority, ale všetko 
má svoj čas. Veľmi by som 
chcela na úrad zabezpe-
čiť novú kotolňu, pretože 
tá, ktorá nám slúži nie je 
v  úplne najlepšom stave. 
A z toho ľudského a profe-
sijného hľadiska je to predo-
všetkým zvýšenie platových 
tried na odboroch, hlavne 
tam, kde sú tie platové trie-
dy naozaj nízke. Dúfam, že 

toto vedenie štátu bude po-
čúvať nás ako prednostov, 
pretože si myslím, že v tom-
to sme jednotní a chceme 
za našich ľudí zabojovať. 
V  neposlednom rade, ke-
ďže nastáva generačná ob-
mena zamestnancov, nájsť 
mladých a šikovných ľudí, 
ktorí budú chcieť pracovať 
v  štátnej správe a  učiť sa 
od starších a  skúsenejších 
pracovníkov. Práve pre-
to chcem, aby ľudia, ktorí 
sa už rozhodnú pre štátnu 
službu, mali motiváciu pra-
covať v  štátnej správe a aj 
tam zotrvať.
 Čaká na úrade občanov 
okresu niečo nové? Pripra-
vujú sa nejaké nové zákony, 
ktoré by zasiahli, resp. by 
mohli zasiahnuť do chodu 
alebo štruktúry úradu?

Áno, máme trošku obavy 
z novely stavebného zákona, 
ktorá prinesie veľké zmeny 
a  budeme musieť s  tým-
to trochu bojovať, a tiež sa 
učiť všetky potrebné veci za 
pochodu. A, samozrejme, 
zmena Trestného záko-
na, ako vieme, tam sa nás 
to dotkne predovšetkým 
v rámci priestupkových ko-
naní, kde očakávam nárast 
práce pre nás ako okresný 
úrad. Viem ale, že zamest-
nanci a  ja tiež, sa musíme 
týmto zmenám prispôsobiť 
a nájsť vždy také riešenie, 
aby okresný úrad fungoval 
na 100 % a  občania boli 
s  našou prácou spokojní. 

Lenka Karasová

Chcem, aby ľudia, ktorí sa už 
rozhodnú pre štátnu službu, mali 

motiváciu pracovať v štátnej správe 
a aj tam zotrvať.

Narúšanie verejného 
poriadku v našom meste 
tolerovať rozhodne ne-
mienime. Aj preto ini-
cioval primátor Róbert 
Gašparík na mestskom 
úrade stretnutie s riadite-
ľom Okresného riaditeľ-
stva PZ v Bánovciach nad 

Bebravou plk. JUDr. Ju-
rajom Kadlecom, ako aj 
s náčelníkom našej mest-
skej polície Ing. Rastisla-
vom Fodorom z dôvodu 
prijatia ôsmich nových 
členov do Miestnej ob-
čianskej a preventívnej 
služby (MOaPS) Bánovce 

nad Bebravou, ktorí budú 
pomáhať bezpečnostným 
zložkám v našom meste 
udržiavať poriadok a bez-
pečnosť na exponovaných 
miestach a  preventívne 
tak pôsobiť najmä na ne-
prispôsobivých občanov. 
Tento projekt môžeme 

realizovať hlavne vďaka 
podpore Úradu vlády SR 
v  rámci Programu Slo-
vensko, ktorý nám na 
rozdiel od predchádzajú-
cej vlády odsúhlasil po-
trebnú dotáciu na jeho 
financovanie. 

Tlačová správa mesta

Bezpečnosť a poriadok v našom meste
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Udialo sa v meste
MESTO ZÍSKA VĎAKA 

ÚSPEŠNÉMU PROJEKTU 
NENÁVRATNÝ FINANČNÝ 

PRÍSPEVOK 

Cieľom tohto, konečne úspešného, 
projektu - KOMPOSTÁREŇ - je zvý-
šiť zhodnotenie biologicky rozložiteľ-
ných odpadov, a tým znížiť množstvo 
odpadu, ktorý je ukladaný na skládku 
či zneškodňovaný iným spôsobom. 
Do tohto projektu sa mesto pustilo 
ešte v roku 2018, ale až teraz sa koneč-
ne stáva realitou. V súčasnosti sa za-
čína samotná výstavba kompostárne. 
Tento projekt schválilo ministerstvo 
životného prostredia a bude financo-

vaný najmä z prostriedkov Európskej 
únie v  rámci operačného projektu 
Kvalita životného prostredia. 

ODSTRAŇOVANIE VRAKOV

Vo štvrtok 29. februára 2024 sme sa 
aktívne venovali odťahovaniu starých 
vrakov, vozidiel na sídliskách po ce-
lom meste, kde ich majitelia nereagu-
jú na zaslané výzvy. Tento proces nám 
pomáha udržiavať mestské prostredie 
čistejšie a bezpečnejšie pre všetkých 
obyvateľov. Vďaka systematickému 
odťahovaniu vrakov mesto dosiah-
ne aj lepšiu organizáciu verejného 

priestoru, uvoľnenie potrebných par-
kovacích miest, ako aj zvýšenie kvali-
ty života pre nás všetkých. 

POTREBNÁ OPRAVA 
POŠKODENÝCH KOMUNIKÁCIÍ 

A NÁMESTIA Ľ. ŠTÚRA

Keďže toto skoro jarné počasie 
nám už teraz umožňuje vykonávať 
práce v exteriéri, prebiehajú v tých-
to dňoch opravy poškodenej dlažby 
na Námestí Ľ. Štúra pracovníkmi 
služieb nášho mesta. Zároveň ešte 
v rámci reklamácie prebieha exter-
nou spoločnosťou oprava dlažby na 
ulici Farská a uplynulý víkend pre-
behla oprava aj na ulici Jesenského. 
Budeme neustále takto pracovať na 
zlepšení prostredia a podmienok života 
v našom meste. Tlačové správy mesta

Výbor miestnej orga-
nizácie Slovenského ry-
bárskeho zväzu Bánovce 
nad Bebravou pozýva 
svojich členov v  zmys-
le Stanov SRZ § 14 na 
členskú schôdzu MO 
SRZ, ktorá sa bude konať 
10. marca 2024 (v nede-
ľu) o 9.00 h v hornej sále 
Mestského kultúrneho 
strediska v  Bánovciach 
nad Bebravou, ul. J. Ma-
tušku 19 (sídlisko Sever). 
Prezentácia od 8.00 h. 
Program schôdze: 1. 
Otvorenie. 2. Voľba pra-
covného predsedníctva, 
mandátnej a  návrho-
vej komisie. 3. Správa 

mandátovej komisie. 
4. Schválenie programu 
mimoriadnej členskej 
schôdze. 5. Správa kon-
trolnej komisie, plnenie 
uznesenia a plánu hlav-
ných úloh za rok 2023. 
6. Správa o činnosti vý-
boru MO SRZ za rok 
2023. 7. Správa o finanč-
nom hospodárení za rok 
2023 a návrh rozpočtu na 
rok 2024. 8. Správa o pl-
není plánu zarybnenia za 
rok 2023 a plán zarybne-
nia na rok 2024. 9. Správa 
disciplinárnej komisie. 
10. Plán hlavných úloh 
na rok 2024. 11. Disku-
sia. 12. Záver.  (rm)

Pozvánka na 
členskú schôdzu 
MO SRZ Bánovce

Platená inzercia
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V stredu 28. februára sa v Mest-
skom kultúrnom stredisku stretlo 
18 mestských poslancov, z celkové-
ho počtu 19, aby spoločne rokovali 
o dôležitých bodoch a materiáloch 
týkajúcich sa nášho mesta. Najdlh-
šie mestskí poslanci rokovali v dvoch 
prípadoch, ktorých obsahom boli zá-
mery nakladania s majetkom mesta, 
hlasovaním boli oba schválené. 

Poslanci otvorili zastupiteľstvo schvá-
lením predloženého programu. Vzatých 
na vedomie bolo viacero informatív-

nych správ. Prvou bola Informatívna 
správa o prideľovaní komunálnych bytov 
za II. polrok 2023, ktorá informovala aj 
o tom, že na základe schválenia Komi-
siou pre sociálne a bytové otázky bolo 
pridelených spolu 10 bytov. V rozprave 
sa o slovo prvá prihlásila poslankyňa 
a členka tejto komisie Iveta Duchoňo-
vá, ktorá upozornila na nutnosť nano-
vo prepracovať celé všeobecne záväzné 
nariadenie, ktoré určuje zásady pride-
ľovania mestských bytov. Toto VZN je 
z roku 1993 a poslednou úpravou prešlo 
v roku 2013. Poslankyňa Lucia Bieliko-
vá opakovane vyzvala vedenie mesta 
na zverejnenie zoznamov uchádzačov 
o pridelenie mestského nájomného bytu 
na webovej stránke mesta tak, ako to ro-
bia iné samosprávy. Vedenie mesta pri-
sľúbilo, že zoznamy tento rok budú zve-
rejnené v dvoch etapách. Prvý zoznam 
týkajúci sa žiadateľov o pridelenie no-
vých nájomných bytov na ul. Svätoplu-
kova by mal byť zverejnený najneskôr 
do 30. júna 2024. Následne by mal byť 
zverejnený druhý zoznam čakateľov na 
pridelenie ostatných nájomných bytov.

Po schválení všetkých informatív-
nych správ sa pokračovalo rokovaním 
o Návrhu na zmenu programového roz-
počtu mesta Bánovce nad Bebravou na 
rok 2024. Vedúca finančného odboru 
Eva Straňáková prítomným vysvetlila 
plánované úpravy v rozpočte. Disku-
sia poslancov sa týkala najmä projektu 
kompostárne, ako uviedla Straňáková, 
mesto potrebuje dodatočne finančne 
pokryť nákup techniky, ktorý bude re-
alizovaný v roku 2024. Ide o kolesový 
traktor, mostovú váhu a  kontajnery. 
Primátor mesta všetkých informoval, že 
verejné obstarávanie kompostárne bolo 
úspešne ukončené. Návrh bol jedno-
hlasne schválený.

Ďalším schváleným bodom progra-
mu bolo Uznesenie č. 276 k cenníku za 
poskytnutie služieb verejnosti v krytej 
plavárni. Od 1. marca 2024 budú platiť 
nové ceny vstupov, po jeho aktualizo-
vaní bude cenník zverejnený na stránke 
mesta v sekcii Správa majetku mesta. 
Novinkou je vstup zdarma do oddycho-
vého (relaxačného) bazéna, ktorý záro-
veň oprávňuje aj na vstup do plaveckého 
bazéna pre darcov krvi s trvalým po-
bytom na území nášho mesta, ktorí sú 
ocenení striebornou, zlatou a diamanto-
vou Jánskeho plaketou, alebo Kňazovic-
kého medailou. Mestské zastupiteľstvo 

jednohlasne vzalo na vedomie zmenu 
organizačnej štruktúry príspevkovej or-
ganizácie Správa majetku mesta.

Viac ako hodinovú diskusiu vyvolal - 
Zámer prestavby bývalého internátu Zor-
nického učilišťa na 38 nájomných bytov, 
ktorý by mal byť financovaný z mimo-
rozpočtových zdrojov. Niektorí poslan-
ci, najmä Miroslava Hudecová, upo-
zornili na možné zásadné nedostatky 
v procese stavebných povolení. Primá-
tor prijal jej ponuku na vytvorenie pra-
covnej skupiny zloženej z odborníkov, 
ktorej úlohou by mala byť komplexná 
kontrola celkového projektu prestavby. 
Zmena, respektíve zrušenie pôvodného 
uznesenia č. 114 schváleného mestským 
zastupiteľstvom 26. apríla 2023 a prijatie 
nového, bolo nadpolovičnou väčšinou 
15 poslancov schválené.

Po obednej prestávke na poslancov 
čakal ďalší zásadný bod programu. 
Žiadosť spoločnosti power point, s. r. o., 
o odkúpenie pozemkov v majetku mesta 
Bánovce nad Bebravou. Jedná sa o vy-
budovanie developerského projektu 
Dalia, ktorý sa rieši už niekoľko ro-
kov. Spoločnosť power point, s. r. o., je 
vlastníkom budovy strediska obchodu 
a služieb na Svätoplukovej ulici (budo-
va bývalej pošty na sídlisku Dubnička, 
vrátane všetkých dotknutých prevá-
dzok). Po jej kompletnej prestavbe by 
mal vzniknúť polyfunkčný objekt so 71 
bytmi a priestormi pre obchod a služ-
by. Do naozaj dlhej rozpravy sa zapo-
jila väčšina poslancov, rovnako dostal 
slovo aj zástupca investora a obyvateľ 
priľahlého bytového domu. Hlavnou 
prekážkou schválenia žiadosti, bol pre 
niektorých poslancov nedostatok par-
kovacích miest v danej lokalite. Naopak, 
druhá skupina poslancov tvrdila, že pre-
dajom pozemkov sa ich počet zvýši. Po 
poslaneckom návrhu Petra Králika na 
stiahnutie tohto bodu z rokovania, ktorý 
ale neprešiel, poslanecký zbor napokon 
žiadosť o odpredaji pozemku schválil.

V poobednej časti rokovania mestskí 
poslanci schválili okrem iného aj zmenu 
rozpočtu za rok 2023, zmeny v obsadení 
v komisiách (výmenu tajomníka komi-
sie pre Správu majetku mesta a zmenu 
predsedu komisie pre financie a roz-
počet), ako aj nových členov redakčnej 
rady Bánovských novín. Kompletný 
záznam z rokovania MsZ a všetky pre-
rokované materiály nájdete na stránke 
mesta banovce.sk.  Lenka Karasová

Februárové mestské zastupiteľstvo

Sauna už aj 
cez víkend

Oznamujeme verejnosti, že 
vzhľadom na zvýšený dopyt zo 
strany zákazníkov od 1.  marca 
2024 spúšťame skúšobnú pre-
vádzku sauny počas víkendu. 
Otváracia doba je nasledovná: So-
bota: ŽENY od 15.00 – 19.15 h.
Nedeľa: MUŽI od 15.00 – 19.15 h. 
Individuálny prenájom sauny 
bude možný už len v  stredu. 

Správa majetku mesta

Oznam 
plavárne

Oznamujeme širokej verejnos-
ti, že  všetky permanentky na 
krytú plaváreň (aj saunu) v Bá-
novciach nad Bebravou vydané 
spoločnosťou BYTTHERM, 
s.  r.  o. s  účinnosťou od 1.  júla 
2024 nebudeme akceptovať ako 
formu úhrady vstupného. Ďaku-
jeme vám za pochopenie.

  Správa majetku mesta
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No v á  p r e d s e d n í č -
ka mestskej organizácie 
Zuzanna Lajčiaková, spo-
lu s  ostatnými členkami 
výboru sa rozhodli po-
zvať nielen členky únie, 
ale aj širokú verejnosť do 
MsKS. Prísľub príjemne 
stráveného popoludnia 
prilákal do kultúrneho 
stánku návštevníčky a ši-
kovné gazdinky rôznych 
vekových kategórií. Muž-
skú časť plnohodnotne 
zastúpili vzácni hostia 
– primátor mesta Ró-
bert Gašparík, prednosta 
Mestského úradu Martin 
Gajdoš a  dekan Gustáv 
Lutišan. Pozvanie prijala 
aj okresná predsedníčka 
Únie žien Slovenska Eva 
Ševčíková, ktorá sa spolu 
s  dekanom a  odborníč-
kou na pečenie Jankou 
Filinovou, stali aj člen-
mi poroty. Tá sa musela 
zhostiť neľahkej úlohy – 
vybrať tú najlepšiu šišku 
z celkového počtu štrnás-
tich prihlásených. Porota 
ochutnávala a posudzova-

la. Páračky sa medzitým 
pustili do párania, aj do 
spomínania na časy dáv-
no minulé, keď sa za jed-
ným stolom plným peria 

stretli dedinské ženy. Pár 
dní, niekedy aj týždňov, 
sa páralo v jednom dome, 
potom v ďalšom a v kaž-
dom odzneli tie isté príbe-
hy, no v inej verzii. Vždy 
sa udialo aj niečo nové, čo 
bolo treba spomenúť a zo 
všetkých strán poprebe-
rať. „Nekýchaj, nekašli... 
a smej sa tak, aby perie ne-
lietalo po celej miestnosti, 
ale aby skončilo v novom 
ružovom alebo modrom 

angíne,“ tak zneli pravidlá 
bezpečného párania. Po-
tom na oldomáš – hostina, 
ako sa patrí. Zabíjačko-
vé „špécie“, k tomu šišky, 

fánky, štrúdle, buchty 
a niečo tekuté na zahria-
tie. Potom sneh, čo vŕzgal 
pod nohami, keď sa ženy 
rozchádzali neskorým 
večerom domov. Spomí-
nanie páračiek preruši-
lo vyhlásenie výsledkov 
súťaže. Všetky šišky boli 
chutné a gazdinky šikov-
né. Rozhodnutie poroty 
určilo nasledovné poradie 
štyroch najlepších. Štvrtá 
– Emília Hudecová, tre-

tia – Nadežda Obžerová, 
druhá – Zdenka Šlosárová 
a víťazné šišky boli z rúk 
Bibiany Duckej. Srdečná 
gratulácia víťazkám a veľ-
ká vďaka všetkým gaz-
dinkám, ktoré sa odvážne 
prihlásili do súťaže.

Spevácka skupina Ruža 
zanôtila známe ľudové 
piesne a poslucháčky - pá-
račky sa razom zmenili 
na speváčky. Popoludnie 

sa veľmi rýchlo zmeni-
lo na večer. Predsedníč-
ka bánovskej organizácie 
Zuzanna Lajčiaková v zá-
verečnom ďakovnom prí-
hovore sľúbila, že takéto 
a  podobné podujatia sa 
budú konať častejšie.

Veď spoločne strávený 
čas, je ten najvzácnejší dar, 
aký si môžeme vzájomne 
venovať. 

Text: Zuzana Bridová, 
 foto: Lenka Karasová

Páračky a súťaž o najlepšiu šišku 
s Úniou žien Slovenska

Mestská organizácia Únie žien Slovenska zorganizovala v uto-
rok 13. februára stretnutie spojené s páraním peria a súťažou 

o najlepšiu šišku. Spojenie týchto dvoch aktivít nebolo náhodné. Veď 
k tradičným páračkám patrilo vždy výdatné pohostenie a často to boli 
práve mäkkučké nadýchané šišky s poctivým domácim džemom. 

Participatívny rozpočet mesta aj v roku 2024
Obyvatelia mesta sa budú môcť 

aj tento rok spolupodieľať na roz-
voji mesta podávaním projektov 
participatívneho rozpočtu. V roz-
počte mesta bolo na rok 2024 na 
uvedenú aktivitu schválených 
4 500 eur. Projekty participatívne-
ho rozpočtu mesta sa zameriavajú 
na úpravu verejného priestranstva, 
športových areálov, mestského par-
ku, areálov škôl, na podporu voľ-
nočasových tvorivých, kultúrnych 
a športových aktivít a na verejno-

prospešné služby. Projekt môže byť 
podporený sumou 500 až 1  500 
eur. Svoj návrh môžete predlo-
žiť do 17. apríla 2024 na predpí-
sanom formulári elektronicky na 
adresu participacia@banovce.sk, 
v  papierovej forme v  Kancelárii 
prvého kontaktu Mestského úradu 
Bánovce nad Bebravou, prípadne 
poštou. Všetky potrebné formulá-
re, ako aj pravidlá participatívne-
ho rozpočtu sú dostupné na webe 
mesta www.banovce.sk. Harmo-

nogram pre rok 2024 - 1. Vyhlá-
senie a zverejnenie výzvy na po-
dávanie projektov do 15.03.2024; 
2. Podávanie projektov žiadateľmi 
do 17.04.2024; 3. Verejná prezentá-
cia projektov 17.05.2024; 4. Hlaso-
vanie o projektoch do 14.06.2024; 
5.  Zverejnenie výsledkov hlaso-
vania do 30.06.2024; 6. Realizácia 
projektov do 31.10.2024; 7. Vyúč-
tovanie projektov do 06.12.2024; 
8 .   Z h o d n o t e n i e  p r o j e k t o v 
do 31.01.2025.  Oznam mesta
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Tak, ako aj po 
iné roky, tak aj 
tento rok vy-
zvali členovia 
školského par-
lamentu všet-
kých žiakov aj 
učiteľov na našej 
škole, aby preja-
vili lásku svojim 
priateľom, spo-
lužiakom, rodi-
čom, súroden-
com. Darovať 
objatie a úsmev 
svojim blízkym 
bolo naším cie-
ľom v  deň sv. 
Valentína. Do 

červených farieb sa obliekli žiaci aj učitelia. Deti 
z prvého stupňa urobili živé srdiečko na školskom 
dvore so srdiečkovou reťazou, ktorá neskôr ozdobila 
naše chodby. Táto milá akcia nám pripomenula fakt, 
že láska je veľmi vzácna a mala by nás sprevádzať po 
celý život.  ZŠ Duklianska

Deň sv. Valentína 
na ZŠ Duklianska

Kým deti počas 
jarných prázd-
nin trávili voľ-
né chvíle doma, 
alebo so svojimi 
rodičmi na výle-
toch, v Materskej 
škole na ulici 
Radlinského sa 
naplno pracova-
lo. Tento čas vyu-
žili na to, aby sa prerobili jednotlivé vstupy do pavilónov 
škôlky. Primátor mesta Bánovce vyjadril svoju radosť 
z prerobených priestorov a verí, že tiež prispejú k tomu, 
aby materská škola bola miestom plným radosti, zábavy 
a vzdelávania pre všetky naše deti.  Tlačová správa mesta

MŠ Radlinského 

S pribúdajúcimi teplými dňami to 
človeka láka do záhradky, no aj okolie 
panelákov si vyžaduje svoju údržbu. 
Pomôžme si navzájom skrášliť naše 
mesto. Kto chce upratať, či upraviť 

po zime predzáhradky alebo spo-
ločné priestranstvá v okolí bytových 
domov, môže kontaktovať mesto po-
čas pracovného týždňa na tel. číslach 
038/760 5189 alebo 0905 117 908. Ak 

máte chuť priložiť ruku k dielu, zabez-
pečíme potrebné náradie a veľkoob-
jemové vrecia - žochy a zelený odpad 
odvezieme. Vopred ďakujeme za vašu 
účasť a starostlivosť.  Oznam mesta

Jarné upratovanie v meste
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V  Bánovciach sú rodi-
nám s  hendikepovanými 
deťmi nápomocné aj záuj-
mové krúžky centra voľ-
ného času ako florbalový, 
výtvarný a  tanečno-po-
hybový krúžok  s  názvom 
Škrupinky, ktorého zakla-
dateľkou je Ema Hlaváčová 
a pokračovateľkou riaditeľ-
ka CVČ Miriam Kiripolská. 
Tieto rodiny spája zložitý 
osud ich detí a  túžba dať 
im v rámci možností šan-
cu spoznávať nových ľudí, 
a tiež rozvíjať svoje schop-
nosti. A  to bolo aj cieľom 
a hlavnou myšlienkou Emy 
Hlaváčovej pri zakladaní ta-
nečno-pohybového krúžku 
Škrupinky: „Hlavnou myš-
lienkou bolo vytvoriť voľ-
nočasovú aktivitu, krúžok, 
kde by sa deti s Downovým 
syndrómom a iným znevý-
hodnením mohli pravidelne 
stretávať, tancovať, hýbať sa 
a  realizovať spoločné akti-
vity. Cieľom bolo a aj stále 
je vytvárať a budovať ko-
munitu a prepájať znevý-
hodnené deti a  mladých 
ľudí v našom meste, ako aj 
ich rodiny. Tým, že sa nám 
viackrát podarilo vytvoriť 
choreografie a  dostali sme 
príležitosť vystupovať na 
viacerých verejných akciách 
v meste, sa zvýšilo aj povedo-
mie ľudí o tejto komunite.“ 
Odkedy krúžok funguje, 
a čo alebo kto Emu inšpi-
roval? „Krúžok som založila 
v roku 2016 a názov Škru-
pinky vznikol až o niekoľko 
rokov neskôr. Prvotný nápad 
založiť Škrupinky mi dala 
Zuzka Varhaníková, ku kto-
rej som chodila na divadelný 
krúžok. Zapáčila sa mi pred-
stava, že by som učila deti 
tancovať, keďže som sa tancu 
odmalička venovala. Rovna-
ko sa mi páčila aj predstava, 
že môžem pomáhať znevý-
hodneným deťom. Vedela 
som, že v našom meste nič 
podobné nefungovalo a pre-
to som sa rozhodla takýto 

projekt realizovať,“ priblížila 
nám Ema Hlaváčová vznik 
Škrupiniek. Počas rokov 
fungovania krúžku sa pri 
Emke vystriedalo viacero 
ľudí, najmä jej kamarátky 
Ema Mikušová, Martina Ju-

rčíková a Kristína Vavrová 
a istú dobu jej pomáhala aj 
sestra Natália. Aj priestory 
v ktorých sa krúžok konal 
sa postupne menili, zo Zák-
ladnej umeleckej školy De-
zidera Kardoša sa od roku 
2020 koná v Centre voľného 
času, počas pandémie pre-
biehal krúžok online. Keďže 
Ema začala študovať medzi-
národné vzťahy a európske 
štúdiá v  Brne, musela za 
seba pre Škrupinky hľadať 
náhradu. „Po mne prebrala 
krúžok riaditeľka CVČ Mi-
riam Kiripolská, za čo som 
jej veľmi vďačná. Napriek 
tomu, že študujem v  Če-
chách, vždy keď som doma, 
nájdem si čas a zájdem na 
krúžok do Cevečka, aby som 
sa stretla s mojimi škrupin-
kami,“ doplnila Emka. Ako 

prebieha samotný krúžok, 
ako sa naň možno prihlá-
siť? „Náš tanečný krúžok, 
ktorý momentálne navštevu-
je jedenásť mladých ľudí vo 
veku od 15-26 rokov, sa koná 
každú stredu v poobedných 

hodinách v priestoroch CVČ. 
Okrem tanca sa však venu-
jeme aj iným pohybovým 
cvičeniam, pri ktorých využí-
vame rôzne pomôcky, čo tiež 
veľmi napomáha zlepšeniu 
ich telesného rozvoja. Záu-
jemcovia sa môžu prihlásiť 
tak, že prídu v stredu priamo 
na krúžok, alebo sa môžu 
informovať vopred telefonic-
ky,“ priblížila nám Miriam 
Kiripolská, ktorej sme sa 
tiež spýtali, ako prácu so 
zdravotne znevýhodnenou 
mládežou hodnotí: „Bola 
to pre mňa osobná výzva, 
keďže som nemala predošlé 
skúsenosti s prácou s deťmi 
s  postihnutím. No s  deťmi 
aj ich rodičmi sme si hneď 
„sadli“, sme ako jedna ro-
dina. Spoločne oslavujeme 
narodeniny, organizujeme 

výlety. Minulý rok sme boli 
na Hrebienku pozrieť Ľa-
dový dom, vo februári sme 
boli na predstavení Čajka, 
Divadla z pasáže (divadlo 
hercov s rôznymi hendikep-
mi). Dá sa povedať, že sme 
komunita, ktorá si spoloč-
ným trávením času navzá-
jom skvalitňuje život a robí 
ho veselším. Zmenilo mi to 
vnímanie života, vnímanie 
toho, čo je v živote skutočne 
dôležité. Obdivujem postoj 
a zanietenosť rodičov tých-
to detí, a to je také hlavné 
obohatenie a  dôvod prečo 
sa tomu venujem.“ Krú-
žok navštevuje aj Teodor 
s Downovým syndrómom, 
jeho mama Renáta Ková-
čová nám prezradila, čo 
pre ňu znamenajú Škrupin-
ky: „Mojím snom bolo mať 
šťastné, spokojné dieťa. Čo je 
snom každej mamy, myslím. 
Som vďačná Eme Hlaváčo-
vej, že sa do neľahkej úlohy 
vyplniť voľný čas našich detí 
pred rokmi odhodlala a vy-
trvala. Ona nás vlastne všet-
kých dala dohromady. Pre 
mňa Škrupinky znamenajú 
šťastie, úsmev, priateľské 
podania rúk, objatia, kama-
rátov, hrdosť a uvedomenie 
si vlastnej hodnoty, vieru 
vo svoje schopnosti, tanečné 
vystúpenia, výlety a stretnu-
tia ľudí, ktorí majú k  sebe 
blízko. No a milujem stredy 
pre stretnutia rodičov, naše 
malé „psychoterapie“. Vyroz-
právame sa nielen z našich 
bežných „človečích“ problé-
mov, ale aj si pomôžeme pri 
riešení zdravotných problé-
mov, peripetiách s úradmi, 
pri hľadaní rôznych možnos-
tí rozvoja detí... Pomáhame 
si! Niekedy potrebujeme len 
nadhľad a  smiech. Sme si 
oporou i poradcami.“ 

V ďalšom vydaní vás bu-
deme informovať o  prvej 
účasti Škrupiniek na taneč-
nej súťaži, ktorej sa zúčast-
nili uplynulý víkend.

 Lenka Karasová

Komunita spájajúca ľudí s handikepom
Bánovské Škrupinky

Určite ste ich už videli vystupovať na niekto-
rom z mestských podujatí, na Bánovskom 

tradičnom jarmoku alebo vianočných trhoch, 
boli súčasťou aj kultúrneho programu na Se-
niorskom plese a ďalších verejných podujatí. Na-
rodili sa so zdravotným postihnutím (Downov 
syndróm, autizmus a pod.), no napriek tomu sa 
ich rodiny snažia, aby sa v rámci ich možností 
zaradili do bežného života. 
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Koncerty Smejka a Tanculienky

Vernisáž v Galérii Atelier Hlavina
V piatok 8. marca 2024 o 18.00

hodine sa v našom meste bude konať 
ďalšia vernisáž, tentokrát s osobnou 
účasťou autora Jána Glózika s ná-
zvom DOLNÁ ZEM/naivné ume-
nie. O hudobný program na vernisá-
ži sa postará, s kvalitou sebe vlastnou, 
Základná umelecká škola Dezidera 

Kardoša Bánovce nad Bebravou. 
Vernisáž sa bude konať v priestoroch 
Galérie ATELIER HLAVINA na uli-
ci Novomeského 1340 v Bánovciach 
nad Bebravou (v budove ZUŠ, vchod 
oproti pošte na sídlisku Dubnička). 
Výstava bude prístupná verejnosti 
do 26. apríla 2024.  (vž)

Jeden z najvýraznejších 
hudobných projektov ur-
čený pre detského fanúši-
ka, dvojica Smejko a Tan-
culienka, zavítal v utorok 
27.  februára 2024 opäť do 
Mestského kultúrneho 
strediska v Bánovciach nad 
Bebravou. S titulom Zaber 
a makaj! si tentokrát všetci 
poriadne zacvičili.

Za projektom Smejko 
a Tanculienka stojí manželský 
pár Marek a Petra Kováčovci, 
ktorí z pôvodne divadelného 

projektu vytvorili v roku 2014 
vlastnú značku, na ktorej sa 
podieľa niekoľkočlenný štáb. 
Mozgom projektu je divadel-
ný a filmový režišér Jaroslav 
Mottl, ktorý im píše pesnič-
ky, scenáre, pripravuje videá. 
V lete oslávi projekt Smejko 
a Tanculienka 10 rokov od 
svojho založenia. Čo zásad-
né sa za tých 10 rokov udia-
lo? Peťa a Marek mali v roku 
2017 svadbu. V  tom istom 

roku sa k nim pridáva Motý-
lik Huncúlik v podaní Barbo-
ry Malčekovej. V roku 2018 
skupinu rozšíri nemý pán La 
Lalá z krajiny Lálá, hrajúci 
na akordeóne, ktorého stvár-
ňuje Ján Gonda a  v  roku 
2019 ďalej pán Bumbác, 
v podaní Mateja Kotmana, 
hrajúci na kachone.

Pred utorkovým vystúpe-
ním sa nám podarilo s Petrou 
(Tanculienka) a  Marekom 
(Smejko) Kováčovcami spra-
viť krátky rozhovor, v  kto-
rom nám prezradili aj to, že 
pandémiu využili na oddych 
od kolotoča vystúpení, kto-
rých bolo už veľmi veľa, a tak 
načerpali nové sily. Aké to 
bolo prejsť z  „komorných” 
vystúpení v  škôlkach pre 
malé publikum na koncerty 

s 200 a viac návštevníkmi? 
Smejko: „My sme s  týmto 
projektom začínali v škôlkach, 
kde sme mali 20-30 detí, ktoré 
boli ešte také oplašené, neve-
deli, kto to prišiel, pásikavý 
a bodkovaná. Samozrejme, že 
to bol veľký rozdiel, keď sme 
mali zrazu javisko, svetlá, väč-
šie publikum, už to malo iný 
ráz.“ Tanculienka: „Za seba 
môžem povedať, že mne sa 
lepšie hrá, keď je viac divákov, 
atmosféra je uvoľnená, stresu 
je menej, ale, samozrejme, aj 
keď je publikum menšie, dá 
sa vytvoriť iná príjemná at-
mosféra.“ Pripravujete v lete 
k desiatemu výročiu nejakú 
špeciálnu oslavu? „Tak, my 
to v divadle určite oslávime,“ 
prezrádza s úsmevom Smej-
ko. „Zatiaľ nemáme konkrét-
ny plán, ale ak sa bude niečo 
chystať, tak to dáme určite 
včas vedieť,“ dodala Tancu-
lienka, ktorú ešte Smejko 
doplnil: „Každopádne v lete 
budeme natáčať nové DVD, 
ktoré vyjde na jeseň.“ Ako sa 
zrodila myšlienka najnovšie-
ho projektu „Zaber a  ma-
kaj!”? „Náš režisér Jaroslav 
Mottl prichádza s  rôznymi 
nápadmi, chcel spraviť aj nie-
čo o športe, aby sa deti hýbali. 
Keďže som pozerávala Ex-
trémne premeny s Marošom 
Molnárom a veľmi sa mi to 
páčilo, hlavne kvôli jeho osob-
nosti, ako komunikuje, bolo 

mojím snom si s ním zacvičiť. 
Spomenula som to a nejako sa 
to uchytilo,“ objasnila Tancu-
lienka. „Oslovili sme Maroša 
Molnára a on súhlasil. Tiež sa 
mu tento nápad veľmi páčil 
a išiel do toho s veľkou rados-

ťou, pretože treba, aby sa deti 
hýbali už od malička,“ doplnil 
Smejko. Na záver nám pre-
zradili, že obaja milujú šport 
a aj sa mu pravidelne venujú. 
Tanculienka dokonca denne, 
a ak si ráno hneď nezacvičí, 
má horší deň a menej ener-
gie. Smejko: „Základ je strava 
a pohyb, to je najdôležitejšie, 
pretože keď si tu chceme ten-
to život užiť, tak si ho musí-
me užiť v zdraví, musíme sa 
vedieť hýbať, a to je podstata 
toho celého.“ Tanculienka: 
„Hlavne aj celkové nastavenie 
mysle a viac žiť podľa srdca, čo 
je v tomto celom chaose veľ-
mi dôležité.“ O túto úspešnú 
slovenskú hudobnú dvojicu 
je už pár rokov veľký záujem 
aj u detí v susednej Českej re-
publike. Držíme im teda pal-
ce, nech sa im darí aj naďalej 
robiť život sebe i druhým ve-
selším a krajším. 

Text a foto: Lenka Karasová

robia deťom radosť 
už desať rokov
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Brilantná komédia sve-
toznámeho amerického 
autora Neila Simona, Last 
of the Red Hot Lovers, vtip-
ným spôsobom prevedie 
diváka svetom plným ná-
strah, ktoré čakajú na muža 
po 22-ročnom manželstve. 
Hlavný hrdina, usadený 
majiteľ reštaurácie (Martin 
Mňahončák), už nedokáže 
odolávať pokušeniu a  vy-
berie sa na cestu do sveta 
milostných románov. Roz-
hodne sa čeliť nástrahám 
zakázanej nemanželskej 
lásky. Objektom jeho tú-
žob sa postupne stávajú tri 
atraktívne ženy (Karin Hay-
du, Mirka Gális Partlová/
Dorota Smičková, Domi-
nika Žiaranová), s ktorými 
sa dostáva do víru komic-
kých aj pikantných situácií. 

Nezastaviteľný podprahový 
boj o nadvládu jedného ale-
bo druhého pohlavia v spo-
ločnosti autor dokonale za-
chytil, no nechal na diváka 
nech si určí svojho víťaza. 
Hra je plná humorných si-
tuácií a dialógov. Režisérka 
Soňa Ferancová bravúrne 
využila priestor, ktorý jej 
autor hry ponechal pre 
vykreslenie jednotlivých 
charakterov a pohotových 
situačných gagov. V Mest-
skom kultúrnom stredisku
v Bánovciach nad Bebravou 
uvidíte v  nedeľu 5. mája 
2024 o  18.00 h. Mláde-
ži do 15 rokov nevhod-
né. Dĺžka predstavenia: 
120 minút bez prestávky. 
Vstupné: 23 eur. Predpre-
daj v Informačnom centre 
a v MsKS.  MsKS

Divadelná 
komédia 

Milenec v MsKS

Vstupenky už v predaji
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Našim basketbalistom sa v  sobotu 
17. februára podarilo ukončiť šnúru 
troch ligových prehier. Po dobrom vý-
kone sa nielenže tešili z výhry nad Sere-
ďou 57:52, ale i z udržania si postupovej 
šance na záverečný turnaj Final four. 
Hostia sa v úvodnej štvrtine síce ujali 
vedenia 9:0, ale v ďalšom priebehu sa 
nám zápas podarilo vyrovnať. K skve-
lému obratu zavelil predovšetkým od-
chovanec nášho basketbalového klubu 
Pavel Gajdoš. A hoci si bánovský dres 
obliekol po niekoľkých rokoch, okam-
žite sa na palubovke prejavila jeho ex-
traligová skúsenosť z Prievidze. Prvú 
štvrtinu sme prehrali o bod, 12:13, no 
keď tú druhú úspešnými hodmi otvo-
ril náš najlepší hráč na ihrisku Gajdoš, 
dostali sme sa do vedenia. Prvých 20 
minút bola hra obojstranne nesúrodá 
a v zakončení častokrát nepresná, no 
vďaka Hromadovej trojke sme ju vy-
hrali najtesnejším rozdielom 29:28. Po 
veľkej prestávke išla Sereď do vedenia, 
navyše po šnúre troch zakončení spod 
koša jej náskok narástol na 36:32. No 

ešte do konca tretej štvrtiny sa naplno 
prejavila skúsenosť Pavla Gajdoša, ktorý 
sériou troch košov poslal hráčov BBK 

do vedenia. Za stavu 40:36 nás ešte bliž-
šie k víťazstvu nasmeroval Hromada a aj 
keď sme po jeho zakončení viedli o päť 
bodov, hosťom sa predsa len podarilo 
vyrovnať. O výsledku, čiže našom tri-
umfe, definitívne rozhodol Predný. Jeho 
dve pekné podkošové akcie, tri minúty 
pred záverečným hvizdom, znamenali 
sedembodový rozdiel v skóre a ten zo-
stal nezmenený až do konca stretnutia. 
Vo vyrovnanom zápase sme vydreli dô-
ležité víťazstvo 57:52.

Strojcami sobotného víťazstva boli 
predovšetkým Hromada s  Pavlom 
Gajdošom. Kým prvý menovaný za-
znamenal najviac bánovských bodov, 
druhý podal najlepší výkon na ihrisku. 
20-ročný odchovanec nášho basket-
balového klubu si prvýkrát po niekoľ-
koročnej pauze obliekol na seba bie-
lo-červený dres a svojmu materskému 
klubu sa odvďačil dobrým výkonom 
a 18 bodmi. Po víťazstve si naši basket-
balisti stále môžu splniť predsezónny 
cieľ, a ten znie, účasť na záverečnom 
turnaji Final four. (aj, tp)

Premiéra Pavla Gajdoša priniesla víťazstvo
BBK Bánovce – Sereď 

57:52 (29:28)

V našom meste máme ďalšiu úspešnú 
športovkyňu a  reprezentantku. Natália 
Gogorová, ktorá má záľubu v cvičení vo 
fitnescentre, prijala pozvanie primátora 
a v stredu 21. februára zavítala na radnicu. 
V septembri minulého roku si priniesla 
domov zlatú medailu v tlaku na lavičke 
a netrvalo dlho a Natália priniesla domov 

ďalší úspech. Vo februári sa na Majstrov-
stvách SR v silovom trojboji umiestnila na 
krásnom druhom mieste. Primátor sa jej 
poďakoval za skvelú reprezentáciu nášho 
mesta vo svete fitnesu a  taktiež poprial 
ďalšie úspechy v nadchádzajúcom súťaže-
ní, keďže Natália sa momentálne pripravu-
je na ďalšie súťaže.  Tlačová správa mesta

Cenné body i posun v tabuľke
Naše hádzanárky sa v 15. 

stretnutí sezóny predstavili 
v Prešove. Dievčatám z vý-
chodu Slovenska mienili 
oplatiť tesnú domácu pre-
hru 33:32, čo sa im aj poda-
rilo. Základným pilierom 
plného bodového zisku 
Sokola bola koncentrovaná 
obrana na čele s brankár-
kou Katarínou Škvareni-
novou. V ofenzíve tentoraz 
dominovala osemgólová 
Zuzana Galková, ktorá bola 
najlepšou strelkyňou due-

lu. Bánovčanky mali vy-
darený vstup do stretnu-
tia, Aujeská s  Líškovou 
poslali tím do vedenia 0:2 
navyše v polovici 4. minú-
ty, Galková zvyšovala na 
1:4. Domáce sa na začiat-
ku 11. minúty dotiahli na 
rozdiel gólu, keď Timková 
znížila na 5:6. V 17. minúte 
odskočili dievčatá trénera 
Makýša na rozdiel štyroch 
gólov, po tom, čo Krajčíko-

vá upravila stav stretnutia 
na 6:10. Prešovčanky zlep-
šenou koncovkou v záve-
re prvého dejstva ukrojili 
z manka, preto na polča-
sovú prestávku odchádzali 
družstvá za stavu 13:15. 
Druhá tridsaťminútovka 
bola kópiou prvého pol-
času. V 51. minúte sa po 
zásahu Hajdučkovej do-
tiahli domáce na rozdiel 
gólu 18:19, na čo Bánov-

čanky zareagovali tromi 
zásahmi v  rade, o  ktoré 
sa postarali Líšková a Bo-
žiková. V 57. minúte do-
máce zdramatizovali duel, 
keď Vaxmanská znížila na 
20:22. Bánovské hádza-
nárky však zvládli záver 
s prehľadom, a vďaka zása-
hu Michaličkovej a dvom 
gólom Galkovej išli do 
vedenia 20:25. Tesne pred 
záverečným hvizdom Ko-
vacs-Porobic znížila na 
konečných 21:25.  (mp, aj)

Prešov – Sokol Bánovce 21:25 (13:15)

Úspešná fitneska ocenená primátorom
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Dobré jedlo a futbal, to vždy išlo 
dokopy. Práve pre túto kombináciu sa 
rozhodlo vedenie Mestského futbalo-
vého klubu Spartak, aby prostredníc-
tvom športového dňa spropagovalo 
futbal i klub v našom meste. Na šta-
dióne v sobotu 17. februára pripravili 
bohatý celodenný športový program 
a k tomu zabíjačkové špeciality. Vy-
chutnať si ich mohli všetci, malí i veľ-
kí, tak, ako aj víťazný zápas našich 
prípravkárov U10 proti Dubnici nad 
Váhom (17:12). Od rána až do ve-
čera sa v areáli Spartaka hral futbal, 
predovšetkým na veľkej umelej tráve, 
kde sa v priebehu soboty odohralo 
šesť stretnutí. Zápasy najpopulár-
nejšej hry na svete nechýbali ani 
v mestskej športovej hale, kde naše 
dva tímy prípravky do deväť rokov 
obsadili na turnaji tretie, respektíve 
piate miesto. Z víťazstva sa napokon 
tešili mladé talenty zo Šimunovian. 

Druhé miesto patrilo chlapcom 
z  Novej Dubnice. Zverenci tréne-
ra Andreja Chromíka nemuseli byť 
napriek umiestneniu smutní. Pri zá-
verečnom vyhodnotení mala dôvod 

na úsmev predovšetkým naša Zárka 
Otočková, ktorá si z rúk primátora 
Róberta Gašparíka, prednostu mest-
ského úradu Martina Gajdoša, prezi-
denta klubu Miloša Šagáta a riaditeľa 
turnaja Andreja Chromíka prevzala 
ocenenie najlepšej hráčky turnaja. 

Honor najlepšieho brankára si do-
mov odniesol Adam Makva z víťaz-
ného mužstva, najlepším strelcom sa 
stal Marko Švelka z Novej Dubnice.

Na veľkom ihrisku s umelou trá-
vou sa v sobotu predstavili aj hráči 
A-tímu Bánoviec. V  zápase proti 
Dolným Vesteniciam zaznamena-
li dobrý výkon, korunovaný víťaz-
stvom 4:3. Prvý prípravný zápas 
zverencov trénera Moráveka v tomto 
roku naznačil, že jar by mohla byť vý-
sledkovo aj výkonnostne lepšia ako 
jeseň. Keďže však po odohratí prvej 
polovice súťaže patrí bánovským fut-
balistom v  tabuľke siedme miesto, 
vedenie klubu s postupom do ôsmej 
ligy v tejto sezóne ešte nepočíta, no 
v nasledujúcej áno. Športový deň mal 
okrem propagačného charakteru aj 
komerčný zámer. Výťažok z predaja 
zabíjačkových špecialít pôjde na roz-
voj klubu.  (aj)

Premiérový športový deň Spartaka, 
veľa futbalu a zabíjačkových špecialít

V  sobotu 24.  februára 
2024 sme odohrali v našej 
kolkárni s družstvom DKK 
Nové Mesto nad Váhom 
zápas 19.  kola 2.  ligy zá-
pad. Novomešťania k nám 
pricestovali s  vizitkou 
družstva, ktoré na jar ešte 
neprehralo a  ťahalo sériu 
šiestich výhier v rade. Ur-
čite by chceli v  tejto sérii 
pokračovať, ale my sme 
boli proti. Zaujímavosťou 
tohto duelu bolo, že deň 
pred zápasom chceli tento 
súboj odložiť pre „nedo-
statok“ hráčov, s čím sme 
nesúhlasili kvôli nahuste-

nému programu našich 
družstiev. Hostia písali aj 
o „kontumácii“, ale nako-
niec pricestovali v plnom 
obsadení a  aj s  náhrad-
níkom. Sústredili sme sa 
na zápas s  cieľom vyhrať 
a  ukončiť víťaznú šnúru 
DKK. Vyhrali sme 7:1 na 
body a rozdielom 263 ko-
lov (3249:2986). Hostia tak 
odchádzali domov s  po-
riadnou nádielkou. V prvej 
časti zápasu Pavel Bročko
(584 - najlepší hráč zápa-
su) zdolal Dušana Bielka 
(507) a Dalibor Adamko-
vič (542) zdolal Michala 

Horečného (482). Viedli 
sme 2:0 s  rozdielom 137 
kolov. Po prostrednej časti 
už bolo skóre 4:0 a rozdiel 
až 255 kolov, keď si výhry 
pripísali Jaroslav Černjoš
(544) nad Pavlom Skovaj-
som (516) a Michal Pap-
šo (533) nad Michalom 
Smatanom, ktorého strie-
dal po 60 hodoch Andrej 
Jurák (443). Takže už po 
tejto časti bolo o víťazovi 
stretnutia prakticky roz-
hodnuté. V poslednej čas-
ti už išlo len o  konečné 
skóre. Ďalší bod pre naše 
družstvo získal Jaroslav
Podolák (525) výhrou nad 
Jaroslavom Švarom (513) 
a aspoň čestný úspech pre 
hostí zaznamenal Marek 

Pisca (525) výhrou nad 
Karolom Vojtášom (521).

Domáci podali kvalit-
né výkony, ani jeden náš 
hráč nešiel pod hranicu 
520 kolkov. Takéto výko-
ny si prajeme aj v ďalších 
domácich dueloch. Zápas 
20. kola odohráme budúci 
týždeň v Zlatých Klasoch. 
Deň zápasu je stanovený 
na sobotu, no požiadali 
sme o skorší termín, keďže 
v  nedeľu odchádza osem 
našich hráčov do Sta-
rej Turej na majstrovstvá 
Trenčianskeho kraja nad 
60 rokov. No, a  odohrať 
dva zápasy za menej ako 
24 hodín je, nielen v takom 
veku, namáhavé. HODU 
ZDAR .  Jaroslav Podolák

Bánovskí kolkári
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Stovka bežcov v Ostraticiach
V  poradí druhé kolo 

Bánovskej bežeckej ligy 
sme organizovali v Ostra-
ticiach, opäť za podpory 
obce a starostu Stanislava 
Margoliena. V  Ostrati-
ciach sa beží už vyše desať-
ročie asfaltová trať o dĺžke 
8,53 km (hobíci 4,0 km). 
Možno práve jednoduchá 
orientácia a nízka nároč-
nosť trate láka každý rok 
veľký počet bežcov. Tento-
krát nám navyše prialo aj 
počasie. V poslednú feb-
ruárovú nedeľu sme tak 
zaregistrovali 103 bežcov, 
z toho až 29 do hobby ka-
tegórie. Prišli aj domáci 
pretekári, čo je veľmi milá 
vizitka obce.

Medzi mužmi si v hlav-
nej kategórii najlepšie 
počínal Martin Turček

z Krásna, ktorý vyhral už 
druhé kolo v rade, pričom 
trať dokázal odbehnúť pod 
30 minút. Druhý, v tesnom 
závese skončil skvelý bá-
novský bežec Rado Kop-
čan a tretí dobehol Vlado
Kováč zo Skačian. Vladovi 
podobné trate sedia, boj 
o vyššiu priečku mu však 
znemožnila prekonaná 
choroba. Medzi ženami 

dominovala opäť Lenka
Lomnická z  AK Baník 
Prievidza/Dynasport pred 
Majkou Škorcovou z Prús 
a Stanislavou Šiatinskou
z Oslian. V hobby kategó-
rii do cieľa priam doletela 
Barbora Šimonová z Ban-
skej Bystrice pred domá-
cim pretekárom Adamom
Kittom a  mladým talen-
tom Ivom Čerňanským. 

V Ostraticiach sa rozbehla 
aj MiniBBL určená pre 
najmenších pretekárov. 
Myšlienka viesť deti k po-
hybu je pre Bánovskú be-
žeckú ligu dôležitá. Aj ten-
to rok tím Ondreja Kubalu 
pripravuje pre deti zaují-
mavé hry a súťaže.

Po mesiac i  t rénin-
gu sa môžu všetci tešiť 
na 3. kolo, ktoré sa beží 
31.  marca 2024 v  Bre-
zolupoch. Pretekári po 
dvoch asfaltových kolách 
konečne zažijú aj kus 
peknej prírody. Pozvánka 
a mnoho ďalších informá-
cií bude zverejnených aj na 
sociálnej sieti Facebook – 
stránka Bánovská bežecká 
liga – BBL.

  Text: Pavol Struhár, 
 foto: Juraj Mátel

Bánovský zimný šta-
dión sa už po druhýkrát 
stal dejiskom výcvikové-
ho tábora pre slovenskú 
hokejovú reprezentáciu 

do 15 rokov. Naše mesto 
si pre výcvik vybral Slo-
venský zväz ľadového 
hokeja, keďže boli všet-
ci veľmi spokojní s jeho 

novembrovou organi-
záciou pod taktovkou 
Michala Bitarovského, 
generálneho manažéra 
HK Spartak Bánovce. 
Tak sa 27. a 28. februára 
na bánovskom ľade zišlo 
34 mladých hokejových 
talentov zo západného 
a severozápadného Slo-

venska, teda užší vý-
ber z  novembrového 
výcvikového tábora. 
Organizátori pripravili 
pre nádejných deviata-
kov bohatý a  náročný 
program pod odbor-
ným vedením profe-
sionálnych trénerov. 

Výber mladých 
slovenských

hokejových nádejí

pokračovanie na 13. strane

V Nitre sa v sobotu 17. februára 2024 
uskutočnilo 1. kolo Slovenského pohára 
detí a žiakov, na ktorom súťažilo 656 
pretekárov zo 64 klubov zo Slovenska. 
Náš Karate klub Trend Bánovce nad 
Bebravou tentoraz reprezentovala men-
šia výprava, ale výsledky našich karatis-
tov sú úžasné: 1 zlatá, 2 strieborné a 2 

bronzové medaily. V štatistike 
umiestnenia v kata sme skon-
čili na 4. mieste! Výsledky: 
1. miesto Ivana Bežáková - kata 
dievčatá 5-ročné, 2. miesto 
Miriama Manová - kata ml. žiačky 8-9 
r., 2. miesto Miriama Manová - Agility 
dievčatá 8-9 r., 3. miesto Adela Bežáko-

vá - kata dievčatá 8-9 r., 3. miesto Xy-
lia Periarce - kumite st. žiačky 10-11 r. 
začiatočníčky.  (pb)

Slovenský pohár detí 
a žiakov - 1. kolo

Bánovské karatistkyBánovské karatistky
v bielych kimonáchv bielych kimonách
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Výsledkom jej „akčnosti“ je viacero 
zaujímavých zrealizovaných projek-
tov. MAS Bebrava od roku 2020 koo-
perovala pri úspešnej realizácii 6 pro-
jektov v rámci operačného programu 
IROP (Integrovaný regionálny ope-
račný program). Podnikateľské sub-
jekty získali podporu v sume 336 602 
eur, pričom celkové výdavky za pro-
jekty žiadateľov boli vo výške 591 502 
eur. Ďalšou oblasťou aktivít MAS je 
prijímanie Žiadostí o  poskytnutie 
nenávratného finančného príspev-
ku (ŽoNFP) v rámci implementácie 
stratégie miestneho rozvoja vedené-
ho komunitou z Programu rozvoja 
vidieka (PRV) SR 2014-2022. Na zá-
klade výziev, ktoré MAS priebežne 
počas roka vyhlasuje, sa môžu členo-
via ale aj podnikatelia z poľnohospo-
dárskeho sektora rovnako zapojiť. Od 
roku 2019 MAS prijala celkovo 21 
žiadostí. Suma poskytnutých financií 
z PRV bola vo výške 331 384,43 eur.

V rámci PRV išlo o nasledovné 
podopatrenia: Opatrenie 7.2 – Pod-
pora na investície do vytvárania, zlep-
šovania alebo rozširovania všetkých 
druhov infraštruktúr malých rozme-
rov vrátane investícií do energie z ob-

noviteľných zdrojov a úspor energie, 
napr. výstavba a rekonštrukcia miest-
nych komunikácií, lávok, mostov, 
chodníkov a záchytných parkovísk, 
autobusových zastávok a iné. Zreali-

zované projekty boli v obciach Prusy, 
Podlužany, Pochabany, Malé Hoste, 
Pravotice a Brezolupy. Opatrenie 7.4 – 
Podpora na investície do vytvárania, 
zlepšovania alebo rozširovania miest-

nych základných služieb 
pre vidiecke obyvateľ-
stvo vrátane voľného 
času a kultúry a súvisia-
cej infraštruktúry, napr. 
výstavba, rekonštrukcia, 
modernizácia alebo roz-
šírenie športovísk a det-
ských ihrísk, amfiteátrov, 
vonkajších exteriérových 
priestorov pre kultúr-

ne a spoločenské podujatia, rekon-
štrukcie existujúcich kultúrnych do-
mov a iné. Zapojili sa Dolné Naštice, 
Otrhánky, Dežerice, Zlatníky, Malá 
Hradná, aj Bánovce nad Bebravou. 
Opatrenie 7.5 – Podpora na investí-

cie do rekreačnej in-
fraštruktúry, turistických informácií 
a do turistickej infraštruktúry ma-
lých rozmerov na verejné využitie, 
napr. investície do rekreačnej in-
fraštruktúry, turistických informá-
cií, informačných tabúľ, vytvorenie, 
udržiavanie, obnova či skvalitňova-
nie turisticky zaujímavých objektov, 
bodov a miest – historické, prírodné 
a iné objekty a zaujímavosti. Zatiaľ 
len obec Veľké Chlievany zrealizo-
vala svoj projekt v uvedenom podo-
patrení – Múzeum Veľké Chlievany.

V marci 2024 MAS opätovne plá-
nuje vyhlásiť všetky výzvy. Rovnako 
plánuje vyhlásiť aj výzvu 4.1 – Pod-
pora na investície do poľnohospodár-
skych podnikov, do ktorej sa môžu 
zapojiť samostatne hospodáriaci roľ-
níci z územia členských obcí MAS 

Bebrava. Rovnako plánuje MAS po 
prvýkrát vyhlásiť výzvu 6.3 – Pomoc 
na začatie podnikateľskej činnosti na 
rozvoj malých poľnohospodárskych 
podnikov. Všetky informácie zverej-
ňuje MAS Bebrava na svojej webovej 
stránke www.masbebrava.sk alebo 
ich poskytuje priamo v  kancelárii, 
ktorá sídli v  Dome služieb na Ná-
mestí Ľ. Štúra 6/6 v Bánovciach nad 
Bebravou.  MAS Bebrava

Miestna akčná skupina Bebrava 
je naozaj akčná

PR článok

Tréning bol zložený 
z rôznych častí, aby bol 
čo najužitočnejší v  ich 
hokejovej budúcnosti. 
Na ľade sa zameriava-
li na založenie útoku, 
r ých leho  precho du 
s t re d ný m  p á s m om 
a  rýchleho zakončenia 
útočného pásma. Celý 
tréning bol nastavený 
tak, aby činnosti prvej 

fázy tréningu do detai-
lov nadväzovali a  boli 
tiež využité na druhý 
deň v  zápasovom pro-
cese. Výhodou užšieho 
výberu je, že tréneri sa 
môžu jednotlivcom ve-
novať intenzívnejšie 
a  vylepšovať konkrét-
ne techniky. Súčasťou 
sústredenia nebol len 
pobyt na ľade. Chlapci 
boli pod drobnohľadom 

kondičného trénera, 
ktorý sa im venoval dva-
krát za deň. Obe skupiny 
absolvovali doobedný 
tréning na ľade a obidva 
dni ich čakal poobedný 
zápas. Novinkou a spes-
trením celého podujatia 
bola prezentácia cieľov 
SZĽH a  komunikácia 
rodičov s predstaviteľmi 
vedenia SZĽH a profesi-
onálnymi trénermi. Ro-

dičia tak mali možnosť 
informovať sa o  všet-
kom, čo sa týka vývoja 
mladého hráča v  slo-
venskom hokeji. Cieľom 
bolo mladých hráčov 
motivovať, aby zostali 
hrať v domácej lige a ne-
odchádzali do zahra-
ničia, kde ich častokrát 
nečaká taký kvalitný tré-
ningový proces ako na 
Slovensku. (lk)

dokončenie z 12. strany
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SPOLOČENSK Á 
KRONIK A

• Pavel Jančovič *1942
• Anna Doktorová *1944

Opustili násOpustili nás

OBČIANSKA 
INZERCIA

 Vdovec 75-ročný, sebestačný, sa 
rád zoznámi so ženou, ktorá má 
rada prírodu a záhradu. Samota je 
zlá. Tel. 0944 684 358.

 H ľad á m si  prác u .  Tel . 
0907 482 179.

 Predám 3- izbový malometrážny 
byt v pôvodnom stave na ul. Druž-
stevná v BN. Tel. 0911 782 026.

 Predám záhradu, záhr. osada 
Tatra, 805 m2. Bez chatky. 
Tel. 0903 370 085.

Ženu ani kvetinou neudrieš. Ne-
rozhodne priložil kytičku do košíka 
s nákupom v Lidli. Neznáša to, keď 
musí ísť so siahodlhým zoznamom 
na nákup. Žena navymýšľa a on sa 
tu potom moce cestou od doktora. 
Akoby ona nemohla nakúpiť! Dô-
chodkyňa. Nevyjde z bytu ako je týž-
deň dlhý. Stal sa z nej domased. „Čo 
kamoško, kamže s  tou bukrietou?“ 
Osloví ho známy z „mokrej štvrte“. 

„Domov. Veď je MDŽ. Možno znova 
preskočí iskra!“ „Poď, najprv dáme 
jedno čapované. MDŽ je až do pol-
noci a iskry lepšie vidieť v tme.“ Ky-
tica leží v krčme na stole. V taške 
s nákupom sa rozpúšťajú hranolky 
a rybie filé. Na správe od lekára sa 
vytvára zapáchajúca mapa. Kytica 
vädne a mení sa zo sviatočnej na 
smútočnú. Poslúži ako artefakt na 
pohrebe jednej dávnej lásky.  (zb)

Dnes píše Zuza.nkaZuza.nka

Servis chladničiek, mrazničiek 
a gastro chladenia, 0944 07 00 07, BN

Prijmeme servisného technika 
na údržbu a  servis záhradné-
ho náradia a  poľnohospodár-
skych strojov. Plat od 1.200 EUR 
brutto + odmeny, Bližšie in-
formácie na tel: 0907 734 992. 
Žiadosti zasielajte na adresu: 
oslavan@oslavanslovakia.sk

20% zľava do konca marca

Dňa 14. marca 
2024 bude 10 ro-
kov, čo nás navždy 
opustila dcéra, 
matka, manželka 
a  sestra Gabika 
Palieriková rod. Košíková. 
Ťažko je nám uveriť, že nie si 
medzi nami. 
 S láskou spomíname

SPOMIENK ASPOMIENK A

• Vydáva Mestské kultúrne stredisko, spol. s  r.o., Ul. J. Matušku 766/19, 95701 Bánovce nad Bebravou, 
• IČO: 34103775 • e-mail: redakcia@banovskenoviny.sk, telefón: 0948 602 422, 038/760 24 22, inzercia: 0948 297 151 
• Redakčná rada Bánovských novín: predseda - prednosta MsÚ Martin Gajdoš, podpredseda – šéfredaktorka Lenka 

Karasová, členovia – Vladimír Dúbravka, Nicole Mokráňová, Naďa Ondrejková, Martin Tuchyňa, Nadežda Zaťková • Športový redaktor: A. Jakubík • Uzávierka no-
vín je v stredu. Redakcia si vyhradzuje právo výberu a úpravy doručených príspevkov. Obsah článkov prispievateľov a inzerátov sa nemusí zhodovať so stanoviskom 
redakcie. • Grafika: V. Dúbravka • Tlač: Petit Press, a.s., Bratislava • Registračné číslo EV3780/09 • ISSN 1338-7049

dvojtýždenník 
občanov mesta a okresu 
Bánovce nad Bebravou

Pozvánka na film 
Mama Cruz

Filmový klub Kassandra pri MsKS 
vás 7. marca o 19.00 h pozýva do KC 
Ži:va na láskavý, vtipný a očarujúci 
príbeh o tom, že človek môže do-
zrieť v každom veku. Vstupné: 5 eur, 
s preukazom FK 3 eur.  (lk)
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Sme tu pre vás v najťažších chvíľach

Zabezpečujeme komplet
pohrebné služby

vlastná výroba živých vencov a kytíc
0914 327 411, pohrebnictvo@tedos.sk

(Cena za kompletný smútočný obrad od 590 €)

POHREBNÁ SLUŽBA

non-stop  0911 132 630

Servis plastových okien, nastave-
nie okien, výmena tesnenia, opra-
va žalúzií. Tel. 0903 235 721.

Rekonštrukcie domov/bytov 
na kľúč: obklady, dlažby, jadrá, 
omietky, maľovky, sadrokartó-
ny, zateplenie domov, oplote-
nie, elektroinštalácie, zámková 
dlažba, voda, kúrenie, strechy, 
výmena strešnej krytiny, altánky, 
prístrešky, výmena rín, izolácie 
domov, striech. Tel. 0904 865 898.

Vypratávanie domov, bytov, po-
vál, pivníc, záhrad a nebezpečné-
ho odpadu (azbest, eternit a iné). 
Tel. 0904 865 898.

Sme veľmi radi, že sme mohli počas 
jarných prázdnin opäť organizovať 
spoločne s CTK Viking Florbalový 
turnaj o pohár riaditeľky CVČ. Je 
výnimočný tým, že zloženie samot-
ných družstiev, nemá žiadnu spojitosť 
na školu, ako je to pri iných turnaj-

och, ale je to na základe kamarátstiev 
alebo sú súťažiaci z rovnakej obce, či 
sídliska a podobne. Turnaj sa konal 
vždy v Sokolovni, no 9. ročník sme 
sa rozhodli organizovať v telocvični 

SOŠ strojníckej, za čo veľmi 
pekne ďakujeme riaditeľke 
SOŠs Zuzane Janíkovej. Sú-
ťažilo medzi sebou 9 druž-
stiev. Tento rok sme rozdelili 
kategórie novým spôsobom. 
K  starším a  mladším žia-

kom pribudla ešte 
jedna kategória 
pre súťažiacich 
so zdravotným znevýhod-
nením. Na prvom mieste 
v kategórii starších žiakov
sa umiestnil tím Dežeríc, 
na druhom mieste skon-
čili Pidžonci a  na treťom 
sa umiestnil Fdk Sviňan. 

V kategórii mladších žiakov zvíťazili 
Divočáci, na druhom mieste skončili 
Bojové halušky a tretí boli Biskupic-
kí strelci. V kategórii inkluzívnych 
tímov zvíťazil Paľkov tím a  druhý 

skončil Teov tím. Najlepším strel-
com bol Tomáš Mikloš v oboch ka-
tegóriách. Najlepším brankárom bol 
Alex Bereš (starší žiaci), najlepšou 
hráčkou sa stala Nina Čacháňová. 
Matúš Gudiak bol najlepším bran-
károm v kategórii mladších žiakov.

Veríme, že si toto pekné športové do-
poludnie všetci užili. Z určitého uhla 
pohľadu, bývajú na takýchto poduja-
tiach víťazmi všetci. Tešíme sa na ďalší 
ročník.  Roman Jedinák, CVČ

Florbalový turnaj o pohár riaditeľky CVČ

Víťazné družstvo DežericeVíťazné družstvo Dežerice

Víťazný Paľkov tím Víťazný Paľkov tím 
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V  nedeľu 7. apríla 2024
o 18. h vás pozývame do sály 
bánovského Mestského kul-
túrneho strediska zažiť fan-
tastický deväťdesiatminútový 
koncert speváckej a gitarovej 
legendy Pavla Hammela
v  spoločnosti svojich hos-
tí, gitaristu Juraja Buriana
a  klaviristu Petra Prelož-
níka. Vypočujete si takmer 
všetky veľké hity a zopár no-

vých skladieb z albumu Srd-
ce bez anjela. Zo zoznamu 
piesní vyberáme: Mladosť, 
Už sa chlapec poberá, Smutná
ranná električka, Za všetkým
len Ty, Čo ma po tom, Zvon-
ky zvoňte, Stretnutie s tichom, 
Srdce bez anjela...

Hovorí sa, že v hudobnom 
svete existujú kométy, kto-
ré priletia, prudko zažiaria 
a  zhasnú. Sú tu aj hviezdy 

a hviezdičky, ktoré na oblohe 
populárnej hudby žiaria dlh-
šie. Nájdu sa dokonca aj stá-
lice, ktoré dlhé roky produ-
kujú výnimočnú kvalitu. No 
a potom je tu Pavol Hammel.

Príďte sa započúvať do 
piesní od legendárneho 
Hammela. Spoznáte obraz 
doby, ktorý sme tu vyše pol-
storočie žili. V tých piesňach 
objavíte samých seba. Ich 
nadčasovosť je pritom ob-
divuhodná a aj staršie kúsky 

majú čo povedať takisto 
v  dnešnej dobe. Pre mno-
hých milovníkov pôvodnej 
slovenskej hudby je Pavol 
Hammel slovenským národ-
ným pokladom. Hráč, ktorý 
sa prespieval životom a stále 
má čo povedať. Vstupenky 
zakúpite cez ticketportal, 
v  MsKS a  Informačnom 
centre na Námestí Ľ. Štú-
ra. Bližšie informácie: kul-
turabn.sk, 0948  297  151, 
0905 439 857. (nz)

7. apríla 2024


